
Vážené vedení FNOL a LF UP ,   

jmenuji se Ondřej Skládal a jsem studentem 6. ročníku Všeobecného lékařství Masarykovy 
univerzity. V květnu příštího roku plánuji dokončit studium a proto mi dovolte, abych touto 
formou vyjádřil svůj zájem o Váš absolventský program pro lékaře – absolventy.      

Zájem o kardiologii mě provází celým studiem a jsem pevně rozhodnutý věnovat se této 
specializaci i ve své budoucí lékařské kariéře. Věřím však, že je důležité nejprve získat pevné 
základy ve všeobecném interním lékařství, a proto si své počínání po dokončení studia 
představuji optimálně na interním oddělení. Velmi mne však zaujalo úzké napojení vašeho I. 
interního oddělení na kardiologii. Jsem přesvědčen, že takové prostředí by bylo ideální pro 
začátek své lékařské praxe.  

V průběhu studia jsem absolvoval několik praktických stáží v oboru, které mne nejen utvrdily v 
mém rozhodnutí, ale zároveň významně rozšířily mé odborné znalosti a praktické dovednosti.  
Mezi tyto zkušenosti patří prázdninové praxe na I. interní kardioangiologické klinice FN u sv. Anny. 
Tuto kliniku navštěvuji i ve svém volném čase a účastním se mimo jiné i nočních služeb, což 
plánuji provádět po zbytek studia. Svou sedmitýdenní předpromoční stáž jsem absolvoval na 
Interní kardiologické klinice FN Brno Bohunice, kterou jsem také opakovaně navštívil nad 
stanovený rámec povinností.      

Můj zájem o obor mne vedl k účasti na odborných akcích, jako je XXXII. výroční sjezd ČKS či 
Sympózium o moderních trendech v kardiologii. Během studia jsem se taktéž snažil aktivně 
zapojit do vědecké činnosti a této možnosti se mi dostalo na Klinice radiologie a nukleární 
medicíny FN Brno Bohunice, kde jsem se během dvou let zúčastnil dvou specifických výzkumů.   
Ačkoli je dětská chirurgie mimo oblast mého plánovaného zaměření, chopil jsem se příležitosti 
pravidelně docházet na pohotovostní ambulanci KDCHOT FN Brno Černopolní za cílem 
zlepšování svých dovedností v komunikaci s pacienty, vyšetřování pacientů, zapisování zpráv o 
vyšetření či v základní orientaci v nemocničním informačním systému, což považuji za klíčové 
dovednosti pro úspěšný start své lékařské kariéry.     

Stejně jako zájem o kardiologii mne celým studiem provází i vize stát se součástí týmu na vysoce 
odborném pracovišti, které klade důraz na kvalitní péči o pacienty i profesní růst svých lékařů. 
Jednotlivá oddělení vaší nemocnice jsou dle mého názoru právě takovým prostředím – nabízí 
příležitost učit se od zkušených odborníků a řešit široké spektrum klinických případů. Možnost 
podílet se na vědecké činnosti by pro mne byla dalším významným krokem v rozvoji svých zájmů 
a cílů.  

Věřím, že bych mohl být přínosem v týmu lékařů vaší nemocnice pro svoji kolegialitu, 
cílevědomost, snahu rozvíjet sebe sama a být platným členem kolektivu.    

Budu vděčný, když mi dáte příležitost sdělit více informací a zodpovědět Vaše otázky při 
osobním pohovoru.    

   

S úctou,     

Skládal Ondřej     


